
Økonomi
Kasserers rapport
Økonomisk sett har året 2023 vært godt for Kristiansand roklubb. Vi startet ut med god likviditet og 
hadde budsjettert med noen større investeringer i utstyr og derfor et negativt budsjett.  Det ble kjøpt 
inn en ny robot, men ikke like mye som planlagt i budsjettet.  Derfor ble ikke det negative resultatet 
like høyt som budsjettert

Positivt å merke seg på inntektssiden er store inntekter utleien.  Det har vært høy aktivitet og det har 
vært gjort en god jobb på dette område.  En særlig takk til Gordon Crowe som administrer dette . Høy 
utleieaktivitet medfører også en høy slitasje på bygg, slik at det er viktig at klubben fremover 
kalkulerer høyere kostnader til vedlikehold av bygg. 

Det har vært mindre inntekter fra inntekter fra sponsing/gaver/stiftelser i 2023 og det er noe styret bør 
ha større fokus på fremover. Det har også vært litt krevende å få god nok oversikt over inntektene som 
kommer via idrettsforundet da bilagene er mangelfulle.   Det kan derfor vøre inntekter som er ført litt 
feil mellom ulike konti.  Det vil bli jobbet for å få bedre oversikt over dette i 2024 

Som ny kasserer har det vært krevende å få en god struktur og komme inn i alt av rutiner.  Da 
regnskapssystemet ikke hadde vært i bruk i noen år, måtte tidligere års regnskap nulleres og 
regnskapssystemet reetableres på bakgrunn av saldoballansen per 31.12.2023.  Det vil bli en vesentlig 
enklere og sikrer måte å føre regnskap på når vi nå har fått regnskapssystemet opp å gå igjen.  

Egenandeler for utøvere har i liten grad blitt fakturert i 2023 på grunn av manglende struktur og 
system for dette. Styret har besluttet å ikke etterfakturere disse i inneværende år.  

Det er med optimisme vi ser på økonomien i 2024. Vi håper på fortsatt stabile leieinntekter og rom for 
å gjøre nødvendig utbedringer i treningsrommet og klubbrommet. 
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